

Signerat dokument

via <https://signera.ebox.nu>



Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 2022-05-10 2.pdf

Storlek: 75502 byte

Hashvärde SHA256:

4f941fae944a28afd285d04b8a1e2bcd3e57ba788a532503d9feefe60c19c77e

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

TINA SIIKAVAARA

Signerat med BankID 2022-07-07 07:49 Ref: a20d8d48-b47a-4c01-90c0-4865a75ff47c

HANNA SIMONSSON

Signerat med BankID 2022-07-17 18:08 Ref: b062b861-ed75-4499-82e4-9df611786735

Lisa Caroline Håkansson

Signerat med BankID 2022-07-17 19:38 Ref: a42e0838-64c6-402b-82e0-24a24717ad14



Protokoll styrelsemöte SSRK Kalix sektionen 2022-05-10

**NÄRVARANDE: HANNA SIMONSSON, LISA HÅKANSSON, TINA SIIKAVAARA,
ANDERS GUSTAFSSON**

- §1 **Mötet öppnas**
Ordförande öppnar mötet
- §2 **Val av justerare för protokollet**
Tina
- §3 **Godkännande av dagordning**
Styrelsen godkänner dagordningen
- §4 **Föregående protokoll**
- §5 **Ekonomi**
Kassören kan ej delta på mötet, men sannolikt ej förändrats nämnvärt sedan föregående möte.
- §6 **Inkommande/ utgående e-post**
Avdelningen undrar hur vi vill hantera protokollen från styrelsemötena i sektionerna. Rutinen är att alla mötesprotokoll skickas in till avdelningen, men det är inte nödvändigt om alla sektioner istället publicerar dem på sin hemsida. Vi tycker att det räcker om vi publicerar dem på hemsidan, då de är tillgängliga för både medlemmar och för avdelningen där. Beslutar att endast protokoll från och med 2022 behöver läggas ut på hemsidan.

§7 Information webb

Kvarstår att lägga ut protokollen från styrelsemötena på hemsidan, men Annelie har påbörjat det arbetet. Se ovan.

§8 Information från kommittéerna

§9 Övriga frågor

- Eftersökskurs med Tina, Plan att ha kurs i Juni och då köra ID-spår. Vet i nuläget ej exakt när det blir.
- Uppstart träning maj- Lisa planerar en träning med stationer samt med fika och korvgrillning. Förslag Söndag den 15/5.
- Facebook, det finns ett behov av en ny facebookside eftersom den gamla är en förening och inte en grupp, det innebär att det är svårt att göra inlägg på sidan. En ny grupp startas, samtliga styrelsemedlemmar görs till administratörer.
- Utställning/WT dag:
 - Det blir ingen utställning, eventuellt blir det i så fall ringträning istället. Förslag på att fråga Jan-Olov Holmqvist om han kan var instruktör
 - Domare WT: Micke, Carina, Anneli och Anders
 - Datum: Diskuterar 5:e eller 19:e juni, men svårt att hitta ett datum när alla kan och det är sannolikt att få ett högt deltagarantal.
 - Plats: Vitheden.
 - Klasser: Novis, nkl, ökl, ekl.

§10 **Nästa möte:** Slutet av juni eller början av juli.

Ordförande

Justerare

Sekreterare